
Čiščenje Ljubljanice
Sredi novembra je imelo društvo Ljubljani-

ca letno skupSčino. katere so se udeležili pred-
stavniki mesta in republike ter seveda dru-
Siev, ki želijo ohraniti podobo Ljubljanice. Do-
govorili so se o prihodnjih akcijah in sodelo-
vanju.


